

Title (en)

SKI BOOT OR SPORTS SHOE.

Title (de)

SKISCHUH ODER SPORTSCHUH.

Title (fr)

CHAUSSURE DE SKI OU CHAUSSURE DE SPORT.

Publication

**EP 0580709 A1 19940202 (DE)**

Application

**EP 92909420 A 19920409**

Priority

- AT 9200050 W 19920409
- AT 82691 A 19910419

Abstract (en)

[origin: WO9218023A1] The ski boot or sports shoe proposed has a multi-part sole (1) whose length and/or width is adjustable. The sole has at least two lengthwise sections (4 to 8), at least some of the sole sections (4, 5, 7, 8) being rigidly joined to shell elements (9, 10, 11, 12) and the sole sections being fixable in their relative positions by means of fixation means. These fixation means include at least one tensioning means (19) which acts substantially symmetrically at least along the longitudinal axis of the sole (1) and is fitted in such a way that it presses at least two sole sections (4, 5, 7, 8) together.

Abstract (fr)

Chaussure de ski ou chaussure de sport comportant une semelle composée (1) réglable en longueur et/ou largeur, laquelle présente au moins deux sections longitudinales (4 à 8). Au moins quelques-unes de ces sections de semelle (4, 5, 7, 8) sont solidement fixées à des éléments de coque (9, 10, 11, 12), et les sections de semelle peuvent être fixées dans leur position relative à l'aide de moyens de fixation. Ces moyens de fixation présentent au moins un moyen de traction (19) qui agit au moins dans le sens longitudinal de la semelle (1) de manière sensiblement symétrique et est conçu pour presser au moins deux sections de semelle (4, 5, 7, 8) l'une contre l'autre.

IPC 1-7

**A43B 3/26**

IPC 8 full level

**A43B 3/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 3/26** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9218023A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**WO 9218023 A1 19921029**; AT 398886 B 19950227; AT A82691 A 19940715; DE 59203123 D1 19950907; EP 0580709 A1 19940202;  
EP 0580709 B1 19950802

DOCDB simple family (application)

**AT 9200050 W 19920409**; AT 82691 A 19910419; DE 59203123 T 19920409; EP 92909420 A 19920409